
Protokół Nr 70/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 22 
czerwca 2021 r. Obrady Komisji odbyły się   22.06.2021    w trybie zdalnym  pod 
przewodnictwem przewodniczącego Ryszarda Kubiaka. Posiedzenie rozpoczęto  o godz. 9.00, 
zakończono o godz.  11.50 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ryszard Kubiak 

2. Antoni Żygowski 

3. Zdzisław Sell 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -------------_------------------ 

2. -------------_--------------- 

3. -------------_-------------- 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. --------------_--------------------- 

2. --------------_-------------------- 

3. --------------_---------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

 

1. Z-ca Burmistrza – Krzysztof Błoński 

2. Skarbnik – Tomasz Angielczyk 

3. Dyrektor MGOPS- Ewa Tadrowska 

4. ZOOiR- Dorota Wegner 

5. Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska- Anna Nowak 

6. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – Rafał Leppert 

7. Kierownik ZID- Waldemar Nowak 

 
 
Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Przewodniczący komisji stwierdził quorum-obecnych 3 radnych 
Otwarcia dokonał przewodniczący Ryszard Kubiak. 

Omawiane tematy posiedzenia: Materiały sesyjne. 

 

Skarbnik Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżet na 

2021 rok. Po zmianach dochody wyniosą 163 240 206,82zł a wydatki 173 070 672,74zł. Deficyt 



wyniesie 9 830 465,92zł. Omówiono zmiany w wydatkach inwestycyjnych oraz wyrażono 

zgodę na przekazanie dotacji w wysokości 100 000zł na prace konserwatorskie kościoła Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Wawrzyńca.- komisja nie wniosła uwag 

Dyrektor MGOPS- Ewa Tadrowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia wzoru o przyznanie dodatku mieszkaniowego- komisja nie wnosiła uwag 

Dorota Wegner z ZOOiR przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

paliwa w Gminie Nakło w roku szkolnym 2021-2022- komisja nie wniosła uwag 

Dyrektor WGKiOŚ – Anna Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze (dotyczy programu opieki nad 

zwierzętami) – komisja nie miała  uwag 

Kierownik ZID Waldemar Nowak-przedstawił projekty uchwał dotyczące zaliczenia dróg w 

Karnówku, Nakle do kategorii dróg gminnych oraz w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej 

w nazwie firmy, Omówił szczegółowo sprawozdanie ze stanu dróg gminnych - komisja nie 

wniosła uwag 

Kierownik RGP Rafał Leppert przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku 

Nadleśnictwa Bydgoszcz o uznanie za ochronne lasy położone na terenie Gminy Nakło. 

 
Wnioski wysunięte przez Komisję: 

     1. Komisja zwraca uwagę, aby przy sporządzaniu dokumentacji technicznej związanej z 
inwestycjami dokonywać szczegółowej analizy wniosku pod względem możliwości użycia nowych 
technologi (droga w Lubaszczu) 
           2. Komisja Rewizyjna stawia wniosek o rozpoczęcie wykonania dokumentacji technicznej na plac 

zabaw przy przedszkolu w Paterku. Nie może być tak, że 100 dzieciaków nie ma zorganizowanego 

miejsca na zabawę , naukę i miłe spędzanie czasu , co pozbawia ich edukacyjnych, rekreacyjnych jak 

również wpływa na ich na rozwój fizyczny i psychomotoryczny. 

 

Opinie wydane przez Komisję:  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 22.06.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Ryszard Kubiak 

 

Protokolant: 

Zdzisław Sell 
 


